



Funding for this project was provided through the Strategic Investments in Northern Economic Development (SINED) program of Industry Canada and Geomapping for Energy and Minerals (GEM) program of the Earth Sciences Sector and Resource Data Project management and data quality control procedures were carried out by the Geological Survey of Canada.

Ce projet est financé par le programme des investissements stratégiques dans le développement économique du Nord (SINED) d'Affaires indiennes et du Nord du Canada et le programme Géomapping pour les énergies et les minéraux (GEM) du secteur des sciences de la Terre de Ressources naturelles Canada. La Commission géologique du Canada (CGC) a assuré la gestion du projet et le contrôle de la qualité des données dans le cadre du programme GEM.



Authors: Harvey, B.J.A., Coyle, M., Buckle, J.L., Carson, J.M. and Hefford, S.W.
Data acquisition, compilation and map production by Goldak Airborne Surveys, Saskatoon, Saskatchewan. Contract and project management by the Geological Survey of Canada, Ottawa, Ontario.

Universal Transverse Mercator Projection
North American Datum 1983
Ottawa Major Grid in UTM Zone 14N
Scale 1:50 000

1000 0 1000 2000 3000

mètres

NAD83 UTM zone 14N

1000 0 1000 2000 3000

mètres

1000 0 1000 2000 3000

mètres